

Regional Activities: Day of Action, November 28, 2022 // Journée nationale d'action : activité dans les régions le 28 novembre

**** (français ci-dessous) ****

Atlantic:

St. John's - TB and CRA member mixer and national event watch party – RO Boardroom. (7:00pm)

Corner Brook – Rally outside MP Gudie Hutchings' office. (12:00pm)

PEI - Lunch time demo in front of commemorative war memorial. High visibility location; leaders will have their smartphones and U-Link app to quickly poll PSAC members.

Halifax – Letter writing campaign to Mona Fortier (throughout the day).

Quebec:

External mobilizations in several regions; members will gather at lunchtime outside their workplaces showing their support for the bargaining teams. Some demonstrations will be made in front of the offices of Federal Ministers:

Sherbrooke – Rallies at the office of Liberal MP Élisabeth Brière, 1650 rue King Ouest and at the office of Liberal Minister Marie-Claude Bibeau, 175 rue Queen #204. (12:00pm – 1:00pm)

Drummondville - Information line for members at Correctional Service Canada in Drummondville, 2025 Bd Jean-De Brébeuf. (6:30 - 9am)

Sainte-Anne-des-Plaines - Information line for members at Correctional Service Canada, Ste-Anne-des-Plaines Penitentiary, 244 Bd Gibson. (6:30am – 9:00am)

Joliette - Information line for members at Correctional Service Canada, Joliette Penitentiary, 400 Rue Marsolais. (6:30am – 9:00am)

Laval - Information line for members at Correctional Service Canada, Laval Correctional Service Training Center, 6099 Boul Lévesque Est. (6:30am – 9:00am)

Quebec – Actions at Valcartier Military Base, 1 Rte de la Bravoure, Courcellette (6:00am – 7:30am) and Agriculture and Agri-Food Canada, 2560 Bd Hochelaga, Québec. (12:00pm – 12:30pm)

Montérégie - Distribution of flyers at lunchtime in the locals located in St-Jean-sur-Richelieu. (12:00pm – 1:00pm)

Montreal – Rally at the office of Prime Minister Justin Trudeau, 1100 Crémazie Est, Bureau 220. (1:30pm – 2:30pm)

Gaspésie - Action at the Office of Public Works and Government Services, 150 blvd Dion, Matane. (11:30am – 1:00pm)

NCR:

Gatineau – Rally outside the Four Points by Sheraton (35 Laurier St.), where the PIC hearings are being held; lawn sign campaign launch. (12pm-1pm)

Ontario:

Kingston – Two early morning info pickets for Treasury Board, and a third for CRA, including leadership development of leaders in nearby towns (Cornwall, Peterborough, Petawawa) to prepare them to be able to hold their own info pickets for the next day of action. Then rally at MP Mark Garretson's office. (7am – 11am)

Petawawa, Ontario UNDE Locals will be holding a rally at the main Base gate from 12-1

Windsor – Rally for Fair Contracts, at MP Irek Kusmierczyk's Office, 9733 Tecumseh Rd E., Unit 2. (1:00pm – 3:00pm)

Sudbury - Two info pickets: one downtown (19 Lisgar Street) for TB members (10:30am – 1:00pm), the other at CRA Sudbury Tax Centre, 1050 Notre Dame Ave. (3:00pm – 7:00pm). Events will promote the “Where’s Mona?” campaign and mobilization around bargaining, with a push for registration to upcoming strike training.

Toronto - There will be a demonstration at 180 Queen Street West at 1pm, which houses members from CRA, Justice, Canadian Heritage, Health Canada. Members from Agriculture Canada, Canada Customs and Immigration who work close by on King Street and Victoria St will be invited to join the demonstration.

Thunder Bay - Watch party at the Thunder Bay Regional Office (6:30pm). Also visiting Treasury Board worksites in Thunder Bay with “Where’s Mona?” signs/placard for members to use in worksite actions on Monday during the workday.

Prairies:

Edmonton – Photo campaign action on social media - “Where’s Mona?” photo booth and props.

Suffield - CFB Suffield Rally in front of base headquarters and members send in photos of themselves looking for Mona Fortier. (12:00pm – 1:00pm)

Calgary - “Where’s Mona?” rally at the Harry Hays building (220 4 Ave SE) and members send in photos of themselves looking for Mona Fortier. (12:15pm)

Regina - Photo campaign action on social media - “Where’s Mona?” photo booth and props.

Medicine Hat – Leadership development and then rally at entrance of base. (12:00pm)

Saskatoon – Rally at Hilton Garden Inn and then complete a letter writing campaign, both handwritten and a group doing the online versions from their phones and posting tweets to Mona/“Where’s Mona?”. (11:30am – 3:00pm)

Moosejaw UNDE 40802 at noon walk around base looking for “Mona” to the outside gate with signs “Where’s Mona”

Winnipeg UNDE 50705 meeting outside gate at 7:30-9:00am with signs “Where’s Mona”

North:

Iqaluit – Pizza lunch and bargaining update (11:30am-1:30pm)

Yellowknife – Federal Employees Meet and Greet; bargaining updates, strike training registration, snacks and information. (12:00pm – 2:00pm)

British Columbia:

Victoria/Vancouver - Driving members to the national event, doing post-card mailing action (photo campaign), members calling 4 ministers at Women's Conference Nov. 27.

Journée nationale d'action : activité dans les régions le 28 novembre

Atlantique

St. John's — Activité pour les membres du CT et de l'ARC, et visionnement en groupe de l'activité nationale - à le bureau régional (19h).

Corner Brook - Rassemblement devant le bureau du député Gudie Hutchings. (12h00)

Î.-P.-É. — Manifestation le midi devant le monument commémoratif de guerre. C'est un lieu en vue; les leaders pourront sonder rapidement les membres sur leur téléphone intelligent grâce à l'application ULink.

Halifax - Campagne d'écriture de lettres à Mona Fortier (toute la journée)

Québec

Mobilisations externes dans plusieurs régions ; les membres se rassembleront à l'heure du déjeuner devant leur lieu de travail pour manifester leur soutien aux équipes de négociation. Certaines manifestations auront lieu devant les bureaux des ministres fédéraux :

Sherbrooke - Rassemblements devant le bureau de la députée libérale Élisabeth Brière, 1650 rue King Ouest et devant le bureau de la ministre libérale Marie-Claude Bibeau, 175 rue Queen #204. (12h00 - 13h00)

Drummondville - Ligne d'information pour les membres au Service correctionnel du Canada à Drummondville, 2025 Bd Jean-De Brébeuf. (6h30 à 9h00)

Sainte-Anne-des-Plaines - Ligne d'information pour les membres au Service correctionnel du Canada, Pénitencier de Ste-Anne-des-Plaines, 244 Bd Gibson. (6h30 - 9h00)

Joliette - Ligne d'information pour les membres au Service correctionnel du Canada, Pénitencier de Joliette, 400, rue Marsolais. (6 h 30 - 9 h)

Laval - Ligne d'information pour les membres au Service correctionnel du Canada, Centre de formation du Service correctionnel de Laval, 6099 Boul Lévesque Est (6 h 30 - 9 h).

Québec - Actions à la Base militaire de Valcartier, 1 Rte de la Bravoure, Courcellette (6h00 - 7h30) et à Agriculture et Agroalimentaire Canada, 2560 Bd Hochelaga, Québec. (12h00 - 12h30)

Montérégie - Distribution de dépliants à l'heure du midi dans les locaux situés à St-Jean-sur-Richelieu. (12h00 - 13h00)

Montréal - Rassemblement au bureau du Premier Ministre Justin Trudeau, 1100 Crémazie Est, Bureau 220. (13h30 - 14h30)

Gaspésie - Action au Bureau des travaux publics et des services gouvernementaux, 150 blvd Dion, Matane. (11h30 - 13h00)

RCN

Ottawa et Gatineau — Manifestation à Hull devant le lieu des audiences de la CIP (35 rue Laurier); lancement de la campagne de pancartes de pelouse.

Ontario

Kingston — Deux piquets d'information en matinée pour le Conseil du Trésor, et un troisième pour l'ARC. Il y aura des séances dans les villes avoisinantes (Cornwall, Peterborough, Petawawa) pour aider les membres à organiser leurs propres piquets d'information durant la prochaine journée d'action. Ensuite, manifestation devant le bureau du député Mark Garretson. (7h - 11h)

Petawawa, Ontario UDEN Les sections locales organiseront un rassemblement à l'entrée principale de la base de 12h à 13h.

Windsor - Rassemblement pour des contrats équitables, au bureau du député Irek Kusmierczyk, 9733 Tecumseh Rd E., unité 2. (13h00 - 15h00)

Sudbury — Deux piquets d'information : l'un au centre-ville (19 rue Lisgar) pour les membres du CT (10h30 - 13h), l'autre à l'ARC Notre Dame, 1050 av. Notre Dame (15h - 19h). Les événements feront la promotion de la campagne "Où est Mona ?" et de la mobilisation autour de la négociation, avec un appel à l'inscription à la prochaine formation à la grève.

Toronto - Il y aura ensuite une manifestation au 180 Queen Street West à 13h, qui abrite des membres de l'ARC, de la Justice, du Patrimoine canadien et de Santé Canada. Les membres d'Agriculture Canada, de Douanes et Immigration Canada qui travaillent à proximité, sur les rues King et Victoria, seront invités à se joindre à la manifestation.

Thunder Bay - Soirée de visionnage au bureau régional de Thunder Bay (18h30). Aussi nous visiterons les chantiers du Conseil du Trésor à Thunder Bay avec « Où est Mona ? » panneaux/placards à utiliser par les membres lors des actions de chantier le lundi pendant la journée de travail.

Prairies

Edmonton — Campagne de photos sur les médias sociaux. Cabine photo et accessoires ayant pour thème « Où est Mona? ».

Suffield - Rassemblement à la BFC Suffield devant le quartier général de la base et les membres envoient des photos d'eux-mêmes à la recherche de Mona Fortier. (12h00 - 13h00)

Calgary - Rassemblement "Où est Mona ?" à l'immeuble Harry Hays (220 4 Ave SE) et les membres envoient des photos d'eux-mêmes à la recherche de Mona Fortier. (12:15pm)

Regina — Campagne de photos sur les médias sociaux. Avec cabine photo et accessoires ayant pour thème « Où est Mona? ».

Medicine Hat — Formation de leaders, suivie d'une manifestation à l'entrée de la base. 12h

Saskatoon — Rassemblement au Hilton Garden Inn, puis campagne d'écriture de lettres, à la fois manuscrites et en ligne, à partir de leur téléphone, et envoi de tweets à Mona/ "Où est Mona ?" (11 h 30 - 15 h).

Moosejaw UDNE 40802 - À midi, faire la tour de la base à la recherche de "Mona" jusqu'à la porte extérieure avec des pancartes ""Où est Mona ?"

Winnipeg UDNE 50705 – rendez-vous à l'extérieur de la barrière de 7h30 à 9h avec des pancartes "Où est Mona ?"

Nord

Iqaluit - Déjeuner pizza et mise à jour des négociations (11h30-13h30)

Yellowknife - Rencontre des employés fédéraux ; mise à jour des négociations, inscription à la formation sur la grève, collations et information. (12 h - 14 h)

Colombie-Britannique

Victoria et Vancouver — Conduire les membres à l'activité nationale; envoi de cartes postales (campagne de photos). Les membres appelleront quatre ministres durant la Conférence des femmes, le 27 novembre.